FORM FOR CEO SYSTEM / ELECTRONIC STATEMENT SERVICE 客戶網上查詢系統/電子帳單服務表格

AE Code	
Branch Code	

TO 致: CCAM CCIB CCIBN (Please s	specify 請填寫) 日期:/(日/月/年)	
CUSTOMER DETAILS 客戶資料 (*此部份必須填寫)		
Full Name (For Joint Account, please state the full name of the person to whom the following information is related.) 全名(如屬聯名帳戶,請註明下列資料所屬者的全名)		
	2.	
3.	4.	
Client Reference Number 客戶參考編號 (*如有多個客戶參考編號,請勾選其一為主要登入號碼)		
1. 🗆	2. 🗌	
3. 🗆	4. 🔲	
INSTRUCTION TYPE 指示類別		
□ (i) New Application for CEO System. 首次申請 CEO 服務。		
Specify E-mail Address (指定電郵地址):	<to in="" log="" password="" receive="" 收取登入密碼=""></to>	
Specify Mobile Phone Number (指定手提電話號碼):	<to ceo="" receive="" sms="" 收取簡訊=""></to>	
● 以下部分適用已申請 CEO System 服務之客戶:		
(ii) Change of my designated email /mobile number 變更本人帳戶的電郵地址/手提電話號碼		
□ New E-mail Address(新電郵地址):		
Send New Password to the New E-mail Address 是否需要發送新密碼至新電郵地址? Yes 是 No 否		
□ New Mobile Number(新手提電話號碼):		
<this ceo="" is="" mobile="" number="" receive="" sms="" to="" 此手提電話號碼將用作收取="" 簡訊=""></this>		
□ (iii) Request to merge log-in ID 申請帳號合併登入 (*請於上方客戶參考編號欄位中勾選其一為主要登入號碼)		
請注意主要登入號碼只供查閱其合併帳戶之資料,被合併之帳戶如需進行 CEO 網上申購,需個別申請 CEO 服務。		
□ (iv) Cancel merged log-in ID 取消帳號合併登入		
APPLICATION / CANCELLATION OF ELECTRONIC STATEMENT 申請 / 取消電子帳單服務		
Application of electronic statement service. 申請電子帳單服務。		
I/We hereby agree to receive the consolidated statement of accounts through CEO system. I/We shall download the		
statement(s) from the CEO system upon receipt of your notification via email. I/We understand and acknowledge that no printed copy of statement will be received thereafter.		
本人/吾等同意通過網上客戶查詢系統(CEO)收取綜合帳戶結單。當收到貴公司以電子郵件通知,本人將自行在 CEO 系統下載。		
本人明白及確認以後並不收取貴公司之列印帳單。		
□ Cancellation of electronic statement service. 取消電子帳單服務。		
I/We hereby request to resume paper-based consolidated statements of accounts. 本人/吾等要求恢復以紙本方式收取綜合帳戶結單。		
华/ / / 口寻女小伙伎以似乎刀以似以然口帆广和里。		
SIGNATURE 簽署		
DECLARATION 客戶聲明	· 编 1.3h.次州 7 房 T 7次 1.2h ab	
※ I confirm that the information given above is correct and complete.本人證實上述資料乃屬正確及完整。※ I have read, understand and agree to be governed by the CEO Terms and Conditions. 本人已閱讀、明白並同意接受 CEO 條款約束。		
All concerned parties must sign. For Joint Account, joint signatures are required. 聯名帳戶而需聯名簽署者,有關人士均需簽署.		
1. x 2. x		
3. x	4. x	